

宝丰县人民政府关于集中行使行政复议职责的通告

1. 网络检索地址

<http://www.baofeng.gov.cn/contents/16434/23755.html>

2. 网站公开截屏



行政复议申请书（范本）及流程图

1. 网络检索地址

<http://www.baofeng.gov.cn/contents/16434/23757.html>

2. 网站公开截屏



The screenshot displays the official website of Baofeng County Government (www.baofeng.gov.cn). The page features a blue header with the government logo, navigation menu, and search bar. The main content area is titled "行政复议申请书（范本）及流程图" (Administrative Review Application Form Template and Flowchart). Below the title, it indicates the source as "宝丰县司法局" (Baofeng County Judicial Administration) and the release date as "2020-09-01". The form itself is titled "行政复议申请书（公民/法人或者其他组织）" (Administrative Review Application Form for Citizens, Legal Persons, or Other Organizations). The form includes fields for the applicant's name, gender, birth date, ID number, work unit, residence, postal code, phone number, and the name and position of the legal representative or agent.

宝丰县人民政府
baofeng.gov.cn

9 / 20℃ 宝丰
多云 微风

请输入关键字 搜索

热搜词： 新冠肺炎 疫情防控 复工

网站首页 新闻中心 政府信息公开 互动交流 政务服务 数据开放 智能问答

您的位置： 首页 > 新闻中心 > 通知公告

行政复议申请书（范本）及流程图

来源： 宝丰县司法局 发布时间： 2020-09-01 浏览次数： 53 次

行政复议申请书（公民/法人或者其他组织）

申请人：（姓名）_____ 性别_____ 出生年月_____

身份证（其他有效证件）号码_____ 工作单位_____

住所（联系地址）_____ 邮政编码_____ 电话_____

[[法人或者其他组织]（名称）_____]

住所（联系地址）_____ 邮政编码_____ 电话_____

法定代表人或者主要负责人（姓名）_____ 职务_____

委托代理人：（姓名）_____ 电话_____

行政复议案件受理范围

1. 网络检索地址

<http://www.baofeng.gov.cn/contents/16434/23755.html>

2. 网站公开截屏



行政复议案件受理条件

1. 网络检索地址

<http://www.baofeng.gov.cn/contents/16434/23756.html>

2. 网站公开截屏

